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Abstract (en)
[origin: US4802779A] Keyboard comprising a handle (8,9) intended to prevent an elongate key (4) from being depressed obliquely. In order to
simplify the operation of assembling/disassembling the key, the latter comprises an inclined surface (2) and the handle is fixed to the chassis (13) by
means of a hook (1) of high elasticity, which permits the handle to be positioned in a slot (3) of the key when the latter is depressed.

Abstract (fr)
Clavier électrique, comportant un palonnier (8, 9) destiné à empêcher une touche longue (4) de s'enfoncer de travers. Pour simplifier le montage/
démontage de la touche, celle-ci comporte un plan incliné (2), et le palonnier est fixé au chassis (13) par un crochet (1) de grande élasticité qui
permet, à partir d'une position (9B) du palonnier, d'obtenir que ce dernier se mette en place de lui-même dans une fente (3) de la touche lorsqu'on
enfonce cette dernière.
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